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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 
 
 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 1 
 

 

Днес 11.11.2019 г. в Заседателната зала на Община Дупница, Общинския съвет 
проведе I-то тържествено редовно заседание.  

На заседанието от 33 общински съветници, присъстваха 32.  
На заседанието присъстваха още: Г-н Виктор Янев – Областен управител на област 

Кюстендил, д-р Матей Попниколов – зам. Областен управител, г-жа Радослава Чеканска – 
народен представител, г-жа Гергана Михайлова – Секретар на Областна администрация, г-н 
Методи Чимев – Кмет на Общината, г-жа Невена Манова – Секретар на община Дупница, 
служители на общинска администрация, кметове на кметства, журналисти, граждани. 

Заседанието бе открито в 11.00 часа от г-н Виктор Янев – Областен управител на 
Област с административен център Кюстендил.  

 
Г-Н ВИКТОР ЯНЕВ - Областен управител:  
Уважаеми общински съветници. 
Уважаеми г-н Чимев. 
Уважаеми кметове на кметства. 
Уважаеми гости. 
Скъпи граждани, жители на община Дупница. 
Повода днес е ясен. След като на 27 октомври и на 3 ноември суверен на жителите на 

община Дупница дадоха своя вот и поради тази причина Вие сте тук за да сформираме и 
конституираме новия ОбС в община Дупница.  

Мисля, че всичко това което е било по време на предизборната кампания, трябва още 
днес от този момент нататък да бъде забравен, защото едно единствено Ви свързва и ви 
прави единни и това е отговорността към гражданите на община Дупница. Надявам се, че с 
Вашия професионализъм с труд всеотдаен, упорит, след 4 години ще можете да берете 
плодовете за благото на тези които ви избраха, а именно жителите на община Дупница.  

Искам да ви пожелая един наистина успешен мандат 2019 – 2023 год.  
И сега ще дам думата на Председателя на Общинската избирателна комисия г-жа 

Чомакова да връчи удостоверенията както за Кмет на община, кметовете на кметства така и 
за новоизбраните общинските съветници. Заповядайте. 
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Г-ЖА МАРИЯ ЧОМАКОВА – Председател на ОИК – Дупница: 
Добър ден на всички. 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Уважаеми дами и господа. 
Имам честта и удоволствието да връча удостоверенията на новоизбраните общински 

съветници, Кмет на община и кметове на кметства.  
С Решение № 189 от 28.10.2019 год. и Решение № 208 от 02.11.2019 год. на ОИК 

Дупница са обявени избраните общински съветници в община Дупница, които моля по реда 
на съобщаването им да пристъпят за връчване на удостоверенията. 

Александър Димитров Анин    
Александър Иванов Паризов    
Асен Георгиев Пилев     
Асен Сотиров Илиев     
Бойко Олегов Христов – отсъства от заседанието    
Валентина Василева Караганова   
Венелин Петков Иванов    
Венелин Раймонд Коларов    
Вергил Георгиев Кацов    
Виолета Генчева Инкьова    
Георги Василев Георгиев    
Георги Василев Градевски    
Георги Василев Наумов    
Георги Красимиров Градевски   
Димитър Василев Крекманов    
Емил Димитров Гущеров    
Емилия Райчова Кузманова   
Ивайло Валериев Петров    
Иван Методиев Танев     
Иван Миланов Раков      
Йонко Йорданов Гергов    
Йордан Крумов Йорданов    
Костадин Крумов Костадинов   
Костадин Михайлов Севдин   
Леонид Йосифов Хаздай    
Лорета Методиева Николова   
Мария Георгиева Соколова    
Миглена Йорданова Вельова   
Павел Ангелов Коларски     
Пламен Петров Соколов    
Първан Ангелов Дангов    
Станислав Христов Павлов    
Тодор Димитров Василев    
 
/аплодисменти/ 
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С Решение № 253/04.11.2019 год. на Общинска избирателна комисия Дупница са 

обявени резултатите от избора на Кмет на община Дупница, като за избран е обявен – 
Методи Христов Чимев. 

/аплодисменти/ 
 
Г-ЖА НЕВЕНА МАНОВА – Секретар на община Дупница: 
Уважаеми г-н Чимев, от името на Общинска администрация Ви желая много здраве, 

много щастие и много късмет и нека Свети Мина бди над Вас, Вашето семейство и всички 
жители на община Дупница. 

/аплодисменти/ 
 
Г-ЖА МАРИЯ ЧОМАКОВА – Председател на ОИК – Дупница: 
С Решение № 193/28.10.2019 год. и Решение № 212/02.11.2019 год. на Общинска 

избирателна комисия Дупница е обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Бистрица, 
като за избран е обявен – Кирил Чавдаров Огненски. 

 /аплодисменти/ 
 
С Решение № 192/28.10.2019 год. и Решение № 211/02.11.2019 год. на Общинска 

избирателна комисия Дупница е обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Джерман, 
като за избран е обявен – Ангел Кирилов Цветков. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 256/04.11.2019 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Крайници, като за избрана е обявена – 
Мариана Кирилова Димитрова. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 254/04.11.2019 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Самораново, като за избран е обявен – 
Райко Василев Цветков. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 255/04.11.2019 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Червен брег, като за избран е обявен – 
Славчо Евгениев Димкин. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 191/28.10.2019 год. и Решение № 210/02.11.2019 год. на Общинска 

избирателна комисия Дупница е обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Яхиново, 
като за избран е обявена – Софка Венчова Скоклева. 

/аплодисменти/ 
 



4 

 

Честито на всички. Предизборните страсти вече утихнаха и отговорността е вече 
Ваша за управлението на община Дупница. Пожелавам Ви, вървейки по улиците да стъпвате 
здраво и главите Ви да бъдат високо вдигнати. След приключването на мандата да имате 
куража да застанете пред своите съграждани и да можете достойно да се отчетете за 
свършеното през изминалите години. Пожелавам Ви ползотворна работа, много политическа 
зрялост, диалог и съгласие в името на Община Дупница и нейните жители. 

Благодаря. 
/аплодисменти/ 
 
Г-Н ВИКТОР ЯНЕВ - Областен управител: 
Благодаря г-жо Чомакова от името на целия Общински съвет, кметовете на кметства и 

Кмет на община.  
А сега знаете съгласно чл. 32, ал. 1 от ЗМСМА новоизбрания Кмет на община, 

кметовете на кметства и общинските съветници трябва да положат клетва, за това моля Ви, 
станете и повтаряйте след мен. 

“Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и законите на 
страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на гражданите на община 
Дупница и да работя за тяхното благоденствие. Заклех се!”  

(Присъстващите общински съветници положиха клетва , както кмета на общината и 
кметовете на кметства. Клетвата по чл.32, ал.1 от ЗМСМА не положи избрания за общински 
съветник-Бойко Олегов Христов, който отсъстваше от заседанието) . 

/аплодисменти/  
 
Честито. Заповядайте. Седнете. Съгласно чл. 23 ще Ви бъде раздаден Клетвен лист, 

където искаха предварително да ви бъде даден. Така, че след като сте положили клетва, моля 
Ви Общинска администрация да раздаде клетвения лист и всички да бъдат подписан с 
подписа си и удостоверявате клетвата, която току що изрекохте и с която се заклехте да 
работите в интерес на гражданите и за благоденствието на община Дупница. Не го 
забравяйте, много Ви моля. 

А сега……….Дупница винаги обича да нарушава протокола. Заповядайте. Разрешени 
ви е днес, айде. 

Освен да бъде благо на Кмета, трябва да бъде и на всички граждани и дано да бъде 
така. 

/аплодисменти/ 
 
Съгласно чл. 23 от ЗМСМА първото заседание на Общински съвет, така е написано в 

Закона, трябва да се води от най-възрастния общински съветник. Аз казвам, че най-
възрастните са и най-мъдри. Така, че за това им е дадено това право. Тук се оказа, че това е г-
н Йордан Йорданов. Заповядайте г-н Йорданов, да започне същинската част от първото 
заседание на Общински съвет. И понеже това е края на моята част искам да Ви пожелая 
отново успех на всички, да Ви честитя и днешния хубав празник. Дано както и Иван Рилски, 
така и Свети Мина да бъде закрилник за всички Вас, жители на община Дупница.  

Заповядате г-н Йорданов. 
/аплодисменти/ 
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Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Уважаема г-жо Чеканска. 
Уважаеми зам. Областен управител. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми кметове на населени места. 
Уважаеми граждани на Община Дупница. 
За мен е особена чест, като най-възрастния общински съветник да председателствам 

първата сесия на новия Общински съвет Дупница до избора на негов Председател. 
Това е третия ми мандат като общински съветник. Преди 8 години когато за първи път 

бях избран като такъв, бях много по-млад. Сега обаче се надявам съм станал много по-мъдър. 
След Вас новоизбраните общински съветници виждам познато утвърдени хора, които с 
годините придобиха опит и надявам се и мъдрост. Чудесно е, че има и много млади, нови 
лица. Те вероятно кипят от енергия. Пожелаваме им да я използват в интерес на гражданите 
на Дупница и разбира се да черпят от опита и мъдростта на нас по-възрастните. Ние пък 
разчитаме да ни вдъхновяват с тяхната енергия. В двата общински съвета от които съм бил 
част имаше и хубави лоши неща. Хубавото е, че имаше дискусии, имаше сблъсък на мнения, 
имаше плам. Лошото е, че винаги теснопартийните пристрастия се подчиняваха на 
интересите на Дупница. Партии разбира се трябва да има. Те са важна част от 
демократичната система, но нека не забравяме, че тези партии трябва да служат на хората. 
Ето за това призовавам да бъдем диалогични, да бъдем отворени за чуждото мнение, да не 
гласуваме на инат. Дупница заслужава европейско бъдеще. Заслужава да се развива в 
икономическо, културно и образователно отношение. Това е единственият верен път да 
спрем обезлюдяването и да задържим повече млади хора в нашия гради  в нашата община. 
Нека всички да се докажем достойни за доверието, което са ни гласували гражданите, да 
живеем с техните проблеми и да допринесем за вземането на най-верните решения. 

Благодаря Ви. 
/аплодисменти/ 
Дневния ред ще бъде само в една точка. Това е избор на Председател на Общински 

съвет Дупница. 
Който е съгласен с така предложения дневен ред, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 
Приема се дневния ред. 
Сега предстои да изберем комисия за избор на Председател. 
Комисията по Закон трябва да е 3, 5 или 7 души. Моето предложение е за 5 души. Ако 

имате други предложения, кажете. Ако не гласуваме. Има ли предложения други? 
Гласуваме комисия за избор на Председател от 5 членна комисия. 
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Моля да гласувате. 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 
Приема се 5 членна комисия. 
 
Давам Ви думата за предложения за комисията. Асен Пилев. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ – общ. съветник: 
Димитър Крекманов. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Други предложения? 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник/ 
От групата на БСП Александър Анин. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Други предложения? Костадинов. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – общ. съветник: 
От СДС ще предложиме Йонко Гергов. Като действащ юрист и направо го 

предлагаме за Председател на комисията. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Още предложения. 
 
Г-Н ПАВЕЛ КОЛАРСКИ – общински съветник: 
От групата на БДЦ предлагаме Тодор Василев. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Благодаря. Още едно предложение. 
Г-н Дангов. 
 
Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ – общ. съветник: 
От групата на БСП правим второ предложение г-н Георги Градевски. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Други предложения има ли? Не виждам. Ще гласуваме комисията анблок.  
Гласувайте. 
Гласува се.  
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Гласували: 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
Комисията е Димитър Крекманов, Александър Анин, Йонко Гергов, Тодор 

Василев и Георги Градевски.  
Предлагаме за Председател на комисията Йонко Гергов. 
/обаждане от залата/ 
Ама ето ги петте имена ги……….. 
Не нарушавайте………Не ме прекъсвай. Костадинов, внимавай в играта. Нали ги 

гласувахме анблок. 
Сега гласуваме Председател на комисията Йонко Гергов. 
/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Други предложения за Председател?/ 
Няма. 
/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Не е поставен въпроса./ 
Има ли? 
/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Има./ 
Добре. Има ли друго предложение? 
/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Предлагаме Александър Анин./ 
/г-н Костадин Костадинов – общ. съветник: Тогава правя отвод на Йонко Гергов./ 
Анин да е председател. Добре. 
Чета тогава отново. Александър Анин – Председател. 
Който е съгласен да бъде Председател Александър Анин, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “        30 
 “ ПРОТИВ “      няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       1 
 
Приема се предложението Александър Анин да бъде Председател на комисията по 

избор на Председател. 
 
Сега преминаваме към следващата точка, а това е предложения за Председател на 

Общински съвет Дупница. Давам Ви думата.  
Заповядай Сашо Паризов. 
 
Д-Р АЛЕКСАНДЪР ПАРИЗОВ – общ. съветник: 
Чета споразумение, което беше подписано през миналата седмица от г-н Ивайло 

Константинов като общински председател на ГЕРБ и регионалния представител на СДС г-н 
Костадин Костадинов.  

Споразумение за партньорство и сътрудничество в управлението на община Дупница 
между местните организации на ПП ГЕРБ  и СДС. 

Изхождайки се от общата си принадлежност към дясното политическо пространство 
двете партии постигнаха споразумение за партньорство и сътрудничество в управлението. 



8 

 

Общинските съветници на двете партии ще работят заедно за постигане на следните 
приоритети. Насърчаване на инвестициите чрез изграждане на индустриална зона с цел 
създаване на повече качествени и високо платени работни места, обогатяване и 
разнообразяване на културния календар и създаване на по-добри условия за развлечение и 
прекарване на свободното време на младите хора, по-високи стандарти в качеството на 
образованието насочени към задържане на дупнишките деца в местните училища, 
инвестиции в материалната база на образователните заведения, решаване на проблемите с 
водоснабдяването във всички невралгични райони в града и селата, чиста вода на поносима 
цена. Продължаване на инвестициите в инфраструктурата на територията на цялата община, 
последователни действия за постигане на добри условия за живот в селата. Окончателно 
рещаване на екологичния проблем с третиране и депониране на  битовите отпадъци, 
изграждане на съвременен и отговарящ на европейските екологични стандарти център за 
третиране на отпадъци с действащи компостиращи и сепариращи инсталации, рекултивация 
на старото сметище. Превръщане на Дупница в регионален здравен център за югозападна 
България, подготовка на качествени проекти с европейско и национално финансиране 
отговарящи на приоритетите на гражданите. Засилен контрол при реализацията на всички 
проекти с цел гарантиране на високо качество на изпълнение, разработване на богат набор от 
социални проекти насочени към потребностите на уязвимите слоеве, хората със специални 
потребности, възрастни хора, децата в риск и всички нуждаещи се. 

С оглед успешното изпълнение на посочените приоритети местните организации на 
ПП ГЕРБ  и СДС взеха решение да работят в тясно сътрудничество в ОбС, като първа стъпка 
е издигането на обща кандидатура за председател на ОбС.  

ПП ГЕРБ и СДС разчитат на подкрепата на всички демократични сили в община 
Дупница за успешното изпълнение на описаните приоритети.  

Споразумението е подписано от общински представител на ПП ГЕРБ Ивайло 
Константинов и  регионалния представител на СДС г-н Костадин Костадинов. 

В тази връзка аз съм упълномощен да предложа за председател на ОбС г-н Костадин 
Костадинов. 

 
/аплодисменти/ 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Други предложения ? 
Г-н Дангов. 
 
Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ – общ. съветник: 
Уважаем г-н областен управител. 
Г-н Чимев. 
Уважаеми съграждани. 
Уважаеми дами и господа колеги общ.съветници. 
БСП в този ОбС като най-голямата опозиционна група в духа на това,което сме 

заявили и в предизборната кампания ще следваме неотлъчно и като общ.съветници в този 
ОбС.  
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Ето защо от името на групата на БСП предлагам г-н Станислав Павлов за 
председател на ОбС. Човек с доказани качества в местното самоуправление, няколко мандата 
общ. съветник, председател на общинската организация на БСП в града и на областната ни 
структура в Кюстендил. За г-н Павлов могат да бъдат казани много неща в положителна 
посока свързани с неговата организационна работа и диалогичност в името на общите 
интереси както на политиката на БСП, така и на политиката в ОбС и в цялост на община 
Дупница. Твърдо заявяваме, че ще следваме принципите ни на социалната ни политика, 
които бяха заложени в предизборната ни кампания. Готови сме за диалог в името на общи 
проекти и цели при положение, че се провежда смислен дебат открит пред обществеността и 
в никакъв случай не бихме искали да бъдем обвинявани в глухо опозиционерство. 

 Ето защо аз разчитам на волята на всички групи в ОбС да бъде подкрепена 
кандидатурата на г-н  Павлов за председател на ОбС. 

Благодаря. 
/аплодисменти/ 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Други предложения ? 
Г-жа Вельова. 
 
/ г-жа Вельова – общ.съветник: От името на Глас народен предлагаме Леонид Хаздай./ 
 
Други предложения ? 
Г-н Соколов. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ. съветник: 
Благодаря. 
На всички колеги честито. 
Уважаеми съграждани. 
Позволявам си да взема думата аз няма да направя конкретно предложение, ще 

направя по принцип…към вас г-н Чимев, когато номинираме председател на ОбС особено в 
такъв позициониран ОбС смятам, че това е много сериозно нещо свързано с 4-годишна 
давност. Наясно съм от прочетеното от колегата Паризов, че е подписано коалиционно 
споразумение. Позволих си преди да вляза в залата да разговарям с човек от новоизбраните 
общ.съветници. Мъдрите хора казват непоискан съвет не се дава. На входа на ОбС ще си 
позволя да направя едно предложение като непоискан съвет. Всяко едно предложение, което 
би довело до втвърдяване и би довело до избиране на такъв председател до грубо 
разслояване на ОбС ще затрудни работата и на администрацията и нормалния живот в 
общината.  

Освен аплодисментите в тая зала има площади и улици има и села. За всеки един от 
нас може да бъде направен коментар. Задавам въпрос към новоизбраните общ.съветници и се 
опитвам да ги погледна последователно.избора на председател е твърде отговорна работа. В 
този ОбС е имало сериозни председатели оставили добра и трайна диря. Позволявам си да 
кажа, тъй като съм пристрастен, в залата присъстват 3 бивши  кмета г-н Дангов и не спазих 
протокола г-н Пилев като най-старши. Предлагам ви ако решите, че е необходимо и тук е 
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момента да кажа: Декларирам, че бих подкрепил всяко едно име което би довело до това, 
което каза областния управител, до намаляване адреналина в залата. Нито едно от 
партийните предложения не ги приемам като опит за движение в тази посока. Ако 
мнозинството реши и правя декларация ще направя всичко възможно да осигуриме нормален 
тон на избор, разбира се вие ще прецените, но ви казвам че този ОбС така позициониран ще 
бъде много трудно да се работи. 

 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Други предложения ? 
Значи номинациите са: Костадин Костадинов, Станислав Павлов и Леонид 

Хаздай. 
 
Даваме почивка 15 минути за подготовка на бюлетините за гласуване. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР АНИН - общ. съветник и председател на временна комисия по 

избор на председател на ОбС: 
Уважаеми колеги да се подготвим за гласуване. 
Да заповядат членовете на комисията. 
 
/ВРЕМЕННАТА КОМИСИЯ ПРОВЕДЕ ПРОЦЕДУРА ЗА ИЗБОР НА 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС ЧРЕЗ ТАЙНО ГЛАСУВАНЕ/ 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Моля общ.съветници да заемат местата си. Ще обявим резултатите от гласуването. 
Давам думата на председателя на комисията да обяви резултатите от гласуването. 
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР АНИН - общ. съветник и председател на временна комисия по 

избор на председател на ОбС: 
От проведения избор за председател на ОбС от 32 присъстващи: 
-действителни бюлетини – 30 бр. 
-недействителни бюлетини – 2 бр. 
 
От тях: 
 
- „ЗА“ Костадин Костадинов  -17 бр. 
- „ЗА“ Станислав Павлов -  8 бр. 
- „ЗА“ Леонид Хаздай -  5 бр. 

 
За председател на ОбС Дупница общинските съветници избраха Костадин 

Крумов Костадинов. 
 
/аплодисменти/ 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 21, ал.1, т.3 от 

ЗМСМА и чл. 24, ал1 от ЗМСМА, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  1 
 
1. Общински съвет – Дупница избира инж. Костадин Крумов Костадинов за 

Председател на Общински съвет – Дупница. 
 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Да му е честито. 
Ще кажеш ли нещо? 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател на ОбС: 
Уважаеми г-н областен управител, 
Уважаема г-жо Чеканска, 
Уважаеми г-н зам. Областен, 
Уважаеми колеги съветници, 
Уважаеми гости. 
Първо искам да поздравя всички съветници с избирането им в ОбС на гр.Дупница. 

веднага искам да благодаря на всички, които ме подкрепиха и избраха за председател на 
ОбС. Обещавам да не ви разочаровам и подведа. На тези, които не ме подкрепиха ще кажа 
следното. Аз съм един от вас, пръв сред равните. Не ви се сърдя и се надявам, че с работата 
си ще покажа, че ще бъда честен и справедлив.Исками се този ОбС да бъде работещ ОбС, да 
бъде място където спокойно и без емоции да излагаме виждания и тези. Няма да толерирам 
популизъм, демагогия и своеволия. Нека с общи усилия отговорим на очакванията на 
гражданите. Изборите преминаха, страстите се успокоиха. Нашите задължения повече ще се 
увеличават.освен множеството ежедневни проблеми пред нас стои предизвикателството да 
насочим общината във вярната посока. 

Да предложим и приложим мерки, които да подобрят благосъстоянието на нашите 
съграждани. Да погледнем далеч зад хоризонта. Да разберем смисъла на демокрацията и 
силата на местното самоуправление. 

Ще споделя с вас любимата си притча: 
„Млад ученик хванал в полето една пеперуда.сложил я между ръцете си. Отишъл при 

своя учител и казал:Учителю, ти който знаеш всичко отговори на въпроса жива или мъртва е 
пеперудата. Всичко е в твоите ръце, отговорил учителя.“ 

Всичко е във вашите ръце уважаеми колеги, в нашите ръце. 
Бъдете смели, решителни и мъдри за доброто на нашия град и нашите деца. 
Пожелавам успешна работа на този ОбС. 
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Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
С това дневния ред се изчерпа. 
Благодаря ви за присъствието. 
Хубав ден. 
 
 
Заседанието бе закрито в  12,10 часа. 
 
 
 
 
 
 
ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 
     
             /  инж.  Костадин  Костадинов / 
                          
 
 
 
 
 
ПРОТОКОЛИСТИ:  
           

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 
 
 
 

2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


